



Styrelsemöte

Medicinska Föreningen vid Linköpings Universitet

Tisdag den 7 april, kl. 17.00

Lokal: Zoom.us tel:771-133-3764

Närvarande:

Styrelsemedlemmar: *Axel Lihagen, Helena Rylander, Frida Andersson, Greta Sten, Leon Höglund, Sara Robertson, Robert Sznajder Granat, Louise Fredriksson, Paula Kjellen, Johannes Levinsson, Linus Olsson och Manda Gisselgård.*

Övriga: *Zoltan Szabo.*

Bilagor:

Protokoll 200324

Föredragningslista 200407

1. Mötets öppnande
 - 1.1. Ordförande Axel Lihagen öppnade mötet klockan 17.15.
2. Val av sekreterare
 - 2.1. Helena Rylander valdes till sekreterare.
3. Val av justeringsperson
 - 3.1. Leon Höglund valdes till justeringsperson.
4. Närvarande
 - 4.1. Alla i styrelsen samt Zoltan Szabo var närvarande via Zoom.us.
5. Adjungeringar
 - 5.1. Inga att adjungera in.
6. Förra styrelsemötets protokoll



6.1. Protokoll 200324 (BILAGA)

6.2. Godkändes utan ändringar och lades till handlingarna.

7. Bordlagda ärenden

7.1. Inga bordlagda ärenden.

8. Fastställande av dagordningen

8.1. *Merch* lades till som punkt 16.1.

8.2. *Idrottsturnering mellan studieorterna* lades till som punkt 16.2.

8.3. *Verksamhetsplan* lades till som punkt 16.3.

9. Hälsorunda

9.1. Alla närvarande berättade hur de mådde och vad de hade för sig under tiden som det är distansläge på universitetet.

10. Föregående period

10.1. KRaM

10.1.1. Frida Andersson och Greta Sten berättade om det extrainsatta KRaM pga Coronapandemin. Alla kursrepresentanter var där samt programledningen. Många frågor kring distansundervisningen diskuterades och besvarades. Många var nöjda och informationen från mötet spreds till resten av studenterna via kursrepresentanterna.

11. Kommande period

11.1. FUM

11.1.1. Planeras i tätt samarbete med FUM-presidiet och valberedningen.

12. FUM

12.1. Dispansansökan är inskickad för att få boka en lokal på US där några personer, t.ex. från FUM-presidiet och styrelsen, kan sitta medan resterande är med via länk.



12.2. Diskussion om att byta datum. Det har tidigare planerats att lägga FUM i maj men det gör att överlämningsperioden blir mycket kort. Förslag att lägga FUM i slutet av april. Helena Rylander och Axel Lihagen skall diskutera med presidiet och valberedningen vilket datum som passar.

13. LiMUR informerar

13.1. Frida Andersson och Greta Sten informerade om vad som händer inom utbildningsbevakningen.

13.2. Inställd VFU på ANOP-IVA för K7-studenter

13.2.1. K7s anestesiplacering har ställts in i Linköping. ANOP-IVA har själva skickat ut mejl till studenterna som skulle ha placering hos dem och erbjudit dem att jobba 40 timmar och då få godkänt på placeringen. Detta förslag har skapat förvirring och oro bland studenterna som inte vet om alla kan få jobb och hur det ska gå till. Jan Brynhildsen har nu kopplats in för att tydiggöra vad det är som gäller för de drabbade studenterna.

14. Avslutande social aktivitet

14.1. Paula Kjellen tar upp frågan om det går att lägga pengar åt sidan från den här terminen för att arrangera sociala aktiviteter i början av nästa termin, som planerades ligga den här terminen.

14.2. Leon och Axel ska diskutera med ekonomisk revisor och sakrevisorer hur styrelsen kan göra med den här terminens budget och överskottet som kommer skapas pga alla inställda aktiviteter.

14.3. Paula har påbörjat planering för avslutande aktivitet (utomhus) för styrelsen.

15. Stöd till ensamma studenter

15.1. Sara Robertson tog upp att det är många studenter som nu under distansläget sitter hemma och känner sig mycket ensamma och isolerade. Detta diskuterades på senaste AMO-mötet och hur föreningarna ska göra för att minska isoleringskänslan bland studenterna.



15.2. Förslag på aktiviteter var bland annat: Zoom-fika, -AW och -häng. Walk-and-talks. Musik-quiz på Zoom. Öppet zoom-rum, dit läkarstudenter kan ansluta för att träffa och prata med andra, t.ex. varje torsdag mellan 18-20. Skapa en facebook-grupp med alla läkarstudenter i Linköping för att det ska bli lättare att sprida information och engagemang mellan alla läkarstudenter.

16. Övriga frågor

16.1. Merch

16.1.1. Louise Fredriksson visade upp buckethats som hon beställt in. Tanken från början var att dessa skulle säljas i samband med Festivalen men då det är inställt undrade hon om det fanns förslag på vad man kan göra med hattarna nu. Många bra förslag dök upp, bland annat att skapa en **doodle??** där studenter kan beställa en hatt som de sedan kan hämta vid ett eller två utdelningstillfällen (utomhus).

16.2. Idrottsturnering mellan studieorterna

16.2.1. Arbetet med idrottsturneringen är i full gång och planeras att anordnas i Linköping i början av oktober. Alla studieorter har en representant i planeringsgruppen och engagemanget är stort inför turneringen. Det planeras att turneringen är lördag och söndag, med sporter som fotboll, volleyboll, boule och kubb, samt sittning på lördagskvällen och final med hinderbana/stafett på söndagen. Planeringsgruppen ser gärna att andra föreningar anordnar aktiviteter samma helg så att fler studenter från de andra studieorterna, inte bara de i laget, känner att det är kul att komma till Linköping den helgen.

16.3. Verksamhetsplan

16.3.1. Arbetet med verksamhetsplanen är igång. LiMUR undrade om det kändes okej för resten av styrelsen att deras text i dokumentet är hälften av all text. Då utbildningsbevakningen är en så stor del av MF så ansåg styrelsen att det var rimligt.

17. Utvärdering

17.1. Alla närvarande utvärderade mötet. Många nöjda med att det fungerar så bra med Zoom och att diskussionerna var något mer positiva än förra mötet då allt handlade om att ställa in aktiviteter.

18. Nästa möte



18.1. Den 21 april via Zoom.us.

19. Mötets avslutande

19.1. Axel Lihagen avslutade mötet 18.40.